
 

 

Dotazy a připomínky vznesené na jednání 
Zastupitelstva města Kutná Hora dne 19. 01. 2021 

 

 

Číslo Předkládá Obsah připomínky 
Písemné 

doručení Vyřizuje 
Termín  
splnění Poznámka 

1-1/20 Z. Jirásek 

Výstavba TESCA je v plném proudu. Bohužel však nikdo neví, kdy 
můžeme očekávat jeho dokončení a spuštění, včetně pomocných ploch. 
Chtěl bych tedy požádat vedení města, aby tuto informaci zjistilo a 
zveřejnilo na městských webových stránkách. Doporučil by dále, aby v 
následujících Kutnohorských listech byla tato informace také zveřejněna, 
včetně případného schématického obrázku celé připravované plochy. 

Písemně 
J. Viktora 

INV 

STA 

3. 2. 21  

1-2/20 Z. Jirásek 

Opětovný dotaz ke KH Tebis –studoval Energetickou koncepci města 
z roku 2015, ze které vyplývá, že jeden ze stanovených cílů je podpora 
CZT zachovat současné připojení a maximálně podporovat připojováním 
nových odběrných míst. Cena tepla se v dnešní době neustále zvyšuje, 
což vypovídá o společnosti KH Tebis, že ekonomické výsledky společnosti 
nejsou optimální. Zde vidí propásnutí možnosti napojení společnosti 
TESCO. Proč se spol. TESCO nejednalo o napojení přímo vedení města? 

Ústně J. Viktora --- 

Odpověděl přímo J. 
Viktora a S. 

Doušová – bylo 
jednáno, ale 
společnost to 

odmítla. 

1-3/20 T. Havlíček 
Vyjednat průjezd uzavřenou částí komunikace k Poličanům pro 
restaurace, která rozváží jídla.  Ústně 

J. Viktora 

DOP 
5. 2. 21  

1-4/20 K. Špalková 
Zajistit odkryté výkopy stavby cyklostezky, stavbu řádně označit, 
zveřejnit datum dokončení stavby. Ústně INV --- 

Odpověděl J. Janál  
přímo 

1-5/20 J. Treml 
Kdy bude dokončena rekonstrukce parku pod Vlašským dvorem, kdy a 
zda bude probíhat veřejné otevření parku. Ústně INV --- 

Odpověděl J. Janál  
přímo 

1-6/20 K. Daczická Lze předložit harmonogram prací cyklostezky  Ústně INV --- 
Odpověděl J. Janál  

přímo 

1-7/20 K. Daczická 
Zabývá se spol. Technické služby KH zprávou a doporučeními finančního 
výboru, zda jsou některá doporučení implementována.  Ústně 

Ing. Jägr, 
jednatel TS KH 

5. 2. 21  

1-8/20 M. Suchánek Jak je ošetřena smlouva mezi městem a spol. T-Mobile  Ústně 
S. Doušová 

INV - TO 
--- 

Odpověděla S. 
Doušová přímo – 
aktuálně návrh 
smlouvy není 

hotový, řeší právníci 

1-9/20 M. Suchánek 
Kolik takových věcí, k mat. 6/01(rozpočtových opatření) do března 
máme, zda jsme si jisti, že nic nového nepřijde 

Ústně 
J. Viktora 

INV 
---  

   



I. Šanc 

- k dnešnímu materiálu č. 2/01 Zápis Finančního výboru, by rád uvedl na pravou míru 
sdělení M. Suchánka. Ověřil si v záznamech, zda je výrok, že přislíbil podporu sídlišti 
Hlouška a Šipší, v zápise FV uvedeno. Na jednání FV dal slovo, že podpoří záměr týkající 
se sídliště Hlouška, při kontrole zápisu FV byla uvedena jen Hlouška a se zápisem tedy 
souhlasil, netuší, kdo tam připojil i Šipší. Slovo dal opravdu jen tomu, co se týkalo sídliště 
Hlouška. Nevylučuje, že sídliště Šipší podpoří, ale jeho vyjádření na FV se týkalo pouze 
sídliště Hlouška.  
 

Z. Jirásek 

- potvrdil sdělení I. Šance, podívá se do zápisu FV, jak dané doplnění vzniklo.  
- vznesl připomínku, kterou předložil písemně: Výstavba TESCA je v plném proudu. 
Bohužel však nikdo neví, kdy můžeme očekávat jeho dokončení a spuštění, včetně 
pomocných ploch. Chtěl bych tedy požádat vedení města, aby tuto informaci zjistilo a 
zveřejnilo na městských webových stránkách. Doporučil by dále, aby v následujících 
Kutnohorských listech byla tato informace také zveřejněna, včetně případného 
schématického obrázku celé připravované plochy.  
- reagoval na zaslanou odpověď k dotazu vzneseného na předchozím zastupitelstvu k 
jednateli městské společnosti KH TEBIS s.r.o. Ing. T. Pilce - budova komplexu TESCO se 

již rýsuje, od kotelny KH TEBIS je vzdálena cca 200 m, jednal jste o možném připojení 
centrálního zásobování teplem, pokud ano, s jakým výsledkem? V případě neoslovení 
prosím podat informaci, proč k tomu nebylo přistoupeno. Odpověď pana jednatele, 
kterou Z. Jirásek přečetl, informuje o jednáních, která v minulých letech probíhala, ale 
společnost TESCO se odvolávala na vydané stavební povolení z roku 2011 - 2012, kde je 

počítáno s jiným napojením než na CZT. Z. Jirásek tomu rozumí, že jednání nebylo 
dostačující, proto dále studoval Energetickou koncepci města z roku 2015, ze které 
vyplývá, že jeden ze stanovených cílů je podpora CZT zachovat současné připojení a 
maximálně podporovat připojováním nových odběrných míst. Cena tepla se v dnešní 
době neustále zvyšuje, což vypovídá o společnosti KH Tebis, že ekonomické výsledky 
společnosti nejsou optimální. Zde vidí propásnutí možnosti napojení společnosti TESCO.  
J. Viktora potvrdil, že se společností TESCO jednání ohledně možnosti napojení bylo, a to 
hned na prvním jednání, kdy společnost TESCO oznámila zahájení výstavby, ale 
společnost dala jasně najevo, že napojení na CZT není možné. T. Pilc, potvrdil, že 
společnost TESCO dostalo v roce 2011, 2012 od města rozhodnutí, kde bylo uvedeno 
připojení se na plynovod.  
 

M. Suchánek 

- dnes bylo odhlasováno, že Město pro lidi nebude mít ve finančním výboru své 
zastoupení, nebude se dozvídat o tom, co se projednává, nebude moci dávat návrhy, byť 
uskupení Město pro lidi vyhrálo volby. 

 

T. Havlíček 

- bylo by možné zajistit průjezd přes uzavřenou část silnice směr Poličany, kde je povolen 
průjezd městské dopravě a záchranným složkám - připojit do této výjimky také 
restaurace, které rozvážejí jídla, objíždění tohoto směru je pro ně nákladné časově i 
finančně? 

 

K. Špalková 

- dotaz k cyklostezce, zda by šlo zajistit nezajištěné výkopy stavby cyklostezky, která 
není řádně označena jako stavba, v jaké fázi je výstavba, jaký je termín dokončení 
stavby - Ing. Janál uvedl, že cyklostezka je stavba a nikdo by se v dané části neměl 
pohybovat, kompletní dokončení stavby je prodlouženo do 30. 3. 21. 

- informaci o termínu ukončení stavby cyklostezky je zveřejněn na FB Kutnohorského 
deníku, kde si ale článek bez zaplacení členství nemůžete dočíst, upozornila na potřebu 
více občany informovat. 
 

VI. Různé 

J. Treml 

- jaký je termín ukončení prací v parku pod Vlašským dvorem, zda je plánováno veřejné 
slavnostní otevření -  Ing. Janál sdělil, že poslední fází je umístění designových lamp, pro 



které jsou připraveny v parku výkopy, TS budou moci lampy instalovat následně, po 
ukončení prací na veřejném osvětlení cyklostezky termínově do konce února. 

 

K. Daczická 

- položila dotaz Ing. Janálovi, zda existuje harmonogram prací stavby na cyklostezce, 
občané upozorňují na chybějící stavební ruch – Ing. Janál aktuální harmonogram nemá, 
práce na výstavbě jsou v současné době omezeny jednak důvodem karantény části 
pracovní skupiny, dále mrazivým počasím, které neumožňuje pokládku optických kabelů, 
ale termín 30. 3. 21 je pro dokončení stavby konečný. 

- zabývá se spol. Technické služby s.r.o. obsahem kontrolní zprávy, kterou zpracoval 
Finanční výbor, zda jsou některá zjištění implementována – J. Kraus, člen dozorčí rady 
TSKH sdělil, že na společnost do dnešní doby žádná oficiální žádost nepřišla, vznesl i 
dotaz na pana předsedu dozorčí rady společnosti, pokud se plete, tak se omlouvá, kde se 
stala chyba.  

 

Z. Jirásek  
- na dnešním jednání zastupitelstva byl potěšen pochvalami směřujícími právě na dobře 
odvedenou práci finančního výboru. V květnu 2020 byla vytvořena 14 stránková zpráva, 
o které hovořila K. Daczická, předložena do zastupitelstva, ale nebyla odsouhlasena, 

proto nevzniklo usnesení. Zprávu panu Běhounkovi (předseda DR) zaslal a pan J. Kraus 
(člen DR) má zprávu přímo ze zastupitelstva, je škoda, že zpráva, na které pracovali ¾ 
roku půl roku někde leží, ve zprávě je uvedeno 14 doporučení. 
 

M. Suchánek 

- jakým způsobem ošetřilo město vztah mezi městem KH a společností T-Mobile, sám 
jako předseda OsV a posléze zastupitel se na smlouvu dotazoval, bylo by možné smlouvu 
vidět, popřípadě obdržel informace pro občany, kteří se na něj obrací, jakým způsobem 
se předmětná smlouva dotýká SVJ, jak město chrání své občany při takto velkém 
kontraktu. – J. Viktora uvedl, že smlouva je stále v jednání, návrh smlouvy před 
podpisem bude předložen. S. Doušová doplnila, že občané se mohou v případě jakéhokoli 
dotazu k této záležitosti obracet přímo na ni. 
 

 

 

 



Odpovědi:                                                                                                                                                   
 

   

 

 

MĚSTO KUTNÁ HORA  
Havlíčkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

Kancelář tajemníka 

tel.:  327 710 111* , ID DS: b65bfx3, mu.kutnahora.cz 
 

 
Váš dopis ZN.: Připomínka č. 1- 2/21  

Vážený pan 

Ing. Zdeněk Jirásek 

 

email: 

 
 

Ze dne: 19.01.2021 

Naše  Č.j. : 
SpZN.: 

--- 

Vyřizuje: Stanislava Sovová 

Tel.: 327 710 125 

E-mail: sovovas@mu.kutnahora.cz 

Datum: 8. 02. 2021 

 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 19. 01. 2021 

 

Vážený pane zastupiteli, 
 

v reakci na Váš dotaz vznesený na jednání zastupitelstva města dne 19. 01. 2021, 
týkající se dokončení výstavby TESCA, Vám sděluji. 
 

Dle telefonické informace ze dne 25.1.21 od p. ředitele (vlastníka stavby), bude termín 
dokončení dle smlouvy s Tescem v září 2021. Od p. Leoše Kymra (stavbyvedoucí), jsme 

získali informaci pouze o počtu parkovacích míst. Na daném místě je počítáno s 350 

parkovacími místy bez závor s nočním režimem osvětlení. Šéfredaktorka KHL M. 
Pravdová zveřejní dané informace v následujícím vydání KHL. 
 

S pozdravem 

 

 

 

 

Ing. Josef Viktora 

starosta 
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MĚSTO KUTNÁ HORA  
Havlíčkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

Kancelář tajemníka 

tel.:  327 710 111* , ID DS: b65bfx3, mu.kutnahora.cz 
 

 
Váš dopis ZN.: Připomínka č. 1- 3/21  

Vážený pan 

Ing. Tomáš Havlíček, MBA 

 

email: 

 
 

Ze dne: 19.01.2021 

Naše  Č.j. : 
SpZN.: 

--- 

Vyřizuje: Ing. Dana Ladrová 

Tel.: 327 710 302 

E-mail: ladrova@mu.kutnahora.cz 

Datum: 25. 01. 2021 

 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 19. 01. 2021 

 

Vážený pane zastupiteli, 
 

v reakci na Váš dotaz vznesený na jednání zastupitelstva města dne 19. 01. 2021, 
týkající se vyjednání průjezdu uzavřenou částí komunikace k Poličanům pro restaurace, 
které rozváží jídla, Vám sděluji. 
 

Rozhodnutím ze dne  17.12.2020 vydaným pod spis.zn. MKH/151094/2020/02 

(č.j.MKH/152610/2020) byla povolena úplná uzavírka silnice č. III/3377 v délce cca 

300m mezi Kutnou Horou a Poličany z důvodu provádění stavby „Odvedení odpadních 
vod z ochranného pásma nádrže Vrchlice na ČOV Kutná Hora“ v termínu 4.1.2021 – 

30.4.2021. 

Dodatkovou tabulkou umístěnou pod DZ B1 (Zákaz vjezdu všech vozidel v obou 

směrech) je povolen dodatkovou tabulkou vjezd pouze vozidlům stavby, rychlého 
záchranného systému, autobusové dopravě a správci komunikace (z důvodu provádění 
běžné zimní údržby).  
Zajistit průjezd vozidel zajišťujících rozvoz jídel by bylo teoreticky možné pouze udělením 
výjimky z místní a přechodné úpravy dle § 77a zákona č. 361/2000 Sb., o provozu na 
pozemních komunikacích a o změnách některých zákonů (zákon o silničním provozu). 
Výjimku správní orgán povolí pouze, prokáže-li žadatel vážný zájem na jejím povolení a 
nedojde-li k ohrožení bezpečnosti nebo plynulosti silničního provozu. Výjimka se povoluje 
pouze na konkrétní vozidlo (předkládá se velký technický průkaz), nutný je souhlas 
Policie ČR jako dotčeného orgánu a zhotovitele stavby (VCES a.s., IČO 26746573, Na 
Harfě 337, 190 00  Praha). 

Účelem uzavírky je zajištění bezpečnosti při provádění stavebních prací, zejména 
pracovníků pohybujících se po staveništi. Jakékoliv vozidlo navíc znamená riziko a 
ohrožení pracovníků stavby. V tomto případě tedy MěÚ Kutná Hora, odbor dopravy a 
silničního hospodářství výjimku nepovolí. 
 

S pozdravem 

Ing. Josef Viktora 

starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1-3/21 



 

MĚSTO KUTNÁ HORA  
Havlíčkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

Kancelář tajemníka 

tel.:  327 710 111* , ID DS: b65bfx3, mu.kutnahora.cz 
 

 
Váš dopis ZN.: Připomínka č. 1- 7/21  

Vážená paní 
Ing. Kateřina Daczická 

 

email:

 

 
 

Ze dne: 19.01.2021 

Naše  Č.j. : 
SpZN.: 

--- 

Vyřizuje: Ing. Jan Jäger, jednatel 

Tel.: 327 710 165 

E-mail: jager@tskh.cz 

Datum: 28. 01. 2021 

 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 19. 01. 2021 

 

Vážený paní zastupitelko, 
 

v příloze zasílám současnou reakci na doporučení kontrolní skupiny finančního a kontrolní 
výboru Města Kutná Hora. Nejen zprávu, ale celý průběh kontroly jsme řešili okamžitě, to 
co se týkalo nás jsme opravili a nastavili okamžitě. Celá řada doporučení je však mimo 
naši kompetenci a tam nejsem schopen vývoj nijak komentovat. Jako každá kontrola byla 
i ta Vaše impulsem k odstranění nedostatků, zpřesnění evidencí a nastavení kontrolních 
procesů. Velký kus práce se udělal na spolupráci s technickým oddělením. Bohužel 
současná doba COVIDU mnohé omezuje, ale snad to překonáme a vše zase poběží. 
Bohužel  se vůbec nic nezměnilo na vývoji cen, pořízení investic atd. Naopak byl náš 
rozpočet pro příští rok pokrácen. 
 

Přeji hezký zbytek dne. 
 

Ing. Jan Jäger 
Jednatel 

Technické služby Kutná Hora, spol. s r.o. 

U Lazara 22, 28401 Kutná Hora – Karlov 

IČ: 49549511 

DIČ:CZ49549511 

Účet: Česká spořitelna, a.s., 441998339/0800 

Tel.: +420 327 536 050 

Fax: +420 327 536 055 

Mobil: +420 606 941 006 

e-mail: jager@tskh.cz 

www.tskh.cz 

datová schránka ID: ezw6jbx 

Společnost je zapsána v obchodním rejstříku vedeném 

Městským soudem v Praze, oddíl C, vložka 23126 
 

Příloha: 
 

1. u všech faktur doporučujeme dokládat přílohy, které by měly být její nedílnou součástí.  
Dokládání příloh se provádí již od okamžiku kontroly s výjimkou  jiné dohody ve smlouvě o 
konkrétní zakázce. 

2. přílohy k fakturám jsou nepřehledné (nevyzná se v nich ani úředníci Městského úřadu) a 
nelze je snadno zkontrolovat, chybí kalkulační vzorce, fakturantka musí vše ručně 
přepisovat z podkladů jednotlivých vedoucích úseků, tento systém není vyhovující, 
doporučujeme přejít na systém „Výkaz výměr“. 
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Způsob fakturace a jeho postup vychází z možností informačního systému postaveného na 
historickém vývoji a charakteru prací, dále požadavků pracovníků Města Kutná Hora a 
dalších zákazníků. Při fakturaci nevznikají reklamace faktur od zákazníků, v některých 
případech se dokládají specifické požadavky pracovníků Města Kutná Hora. 

3. revize cen by měla být provedena každoročně s promítnutím např. mzdových změn 
v legislativně.  
Plný souhlas, v minulém roce byl předložen nový ceník, který dosud nebyl Městem KH 
akceptován.  

Pro zajímavost uvedu jen několik rozdílů cen v porovnání s našimi dodavateli: 

Práce elektrikáře na VO   naše ceníková cena 342,- Kč/hod  
    Naše navrhovaná cena 380,- Kč/hod 

    Cena dodavatele pro rok 2021 444,- Kč/hod,  
Rozdíl je 102,- Kč/hod. 
 

Hákový nosič kontejnerů sazba Kč/1km naše ceníková cena 18,- Kč/km 

      Náš návrh 30 Kč/km 

      Cena AVE 38,- Kč/km 

Rozdíl je 20,- Kč/km 

 

Přistavení kontejneru 8t   naše ceníková cena 140 Kč 

      Náš návrh 200,- Kč 

      Cena AVE   340,- Kč 

Rozdíl je 200,- Kč 

  

4. zamyslet se nad plánem investic a obnovení strojového vybavení společnosti, na způsobu 
pořizování nových strojů, které jsou v záruce a jejich financováním např. úvěrem, 
operativním leasingem.  
Veškeré námi pořizované investice jsou za využití úvěru nebo leasingu dle nejvýhodnější 
nabídky, podmínkou je možnost financování po celou dobu trvání závazku. Plán potřebných 
investic je jasný. Nedostatek vhodné techniky zvyšuje provozní náklady, neumožňuje 
rychlejší a kvalitnější provádění údržby města. 

 

5. nastavit postup a podmínky vyplácení odměn jednateli společnosti. Nastavení kritérií 
hodnocení i s ohledem k plnění rozpočtu.    
Není v mé kompetenci. 

 

6. Reporty by měly odrážet plánovaný stav hospodaření nadcházejícího období bez ohledu na 
to, jak je či není motivační pro zaměstnance. Zápisy dozorčích rad by měly obsahovat 
vyjádření jednatele, aby Rada města dostávala úplné informace o stavu hospodaření 
společnosti. Rada města by měla poskytovat zpětnou vazbu včetně představ o rozvoji 
společnosti do budoucna. Sdělování ze strany mateřské společnosti o plánovaných 
požadavků na TS, aby si společnost mohla rozvrhnout svoje kapacity. Např. nekomplexní 
zadávání objednávek ze strany mateřské společnosti na sekání vnitrobloků (nedělá se 
najednou), rozšíření systému pro plánování/pasport ostatních služeb poskytovaných TS.  
Zápisy dozorčích rad vychází ze zprávy jednatele, který je přítomen na všech jednáních a 
dostává zápis k vyjádření před jeho odesláním na Radu města.. Zápisy jsou předkládány 
Radě Města Kutná Hora jako zákonnému zástupci jediného majitele Města Kutná Hora. 
Vyjádření k dalším částem není v mé kompetenci. 
 



7. Doporučujeme využit odboru Vnitřního auditu k provedení interního auditu ve společnosti a 
to alespoň 1x za rok. Např. nalezen nedostatek v Řádu veřejného pohřebiště vydaného dne 
1.11.2003, který je stále aktuální a není v něm vypracována novela zákona z roku 2017.  

Řád veřejného pohřebiště není v naší kompetenci. Oprávněnost působnosti odboru 
interního auditu uvnitř spol. s  r .o. by měla být posouzena právníky z pohledu zákona o 
obchodních korporacích 

 

8. Doporučujeme nastavit proces kontroly nevyřešených položek, včetně kontroly interního 
auditu mezi TO/TS.  

Týká se systému zadávání prací dle smlouvy o veřejně prospěšných pracích. Celý systém 
zadávání prací je postaven na systému zadávání specifikací prací jednotlivými pracovníky 
technického oddělení odboru investic. Kontrola plnění prací je prováděna námi ve 
spolupráci s TO města. Vždy budou v zásobníku nějaké práce s delší dobou řešení, kontrola 
probíhá i na pravidelných poradách TO města a námi. V době COVID  jsou přerušeny. 

9. Doporučujeme, aby oddělení Interního auditu nastavil proces kontroly plnění zadaných 
prací a plánu prací a jeho plnění.  
Je mimo naši kompetenci. Již několik let funguje systém specifikací prací a pravidelné 
kontroly 

 

10. Doporučujeme, aby s možností maximálního využití aplikace byly proškoleny obě strany 
(TO i TS) s cílem zlepšení komunikace a rychlého řešení zadaných úkolů.  
Aplikací se pravděpodobně myslí Anyplication ve kterém je veden internetový pasport 
veřejného osvětlení a navazující systémy, kromě nás ho používá i paní Marhanová, která je 
na straně TO zodpovědná za VO, systém je interaktivní s každodenní aktualizací a 
přístupem našich elektrikářů v terénu, obsahuje i systém řízení nové části rozvaděčů a 
svítidel v K. Hoře. Dále řeší záznamy o hlášení poruch a údaje o jejich odstranění. 
Ve stejném systému máme řešenu i část veřejné zeleně, travních porostů, které jsme 
zadávali kooperačně. 
 

11. Doporučuji přepracovat a aktualizovat Nájemní smlouvu podle bodu 11. a zapracovat 
aktuální z 16 dodatků. 
Není v naší kompetenci. 

 

12. Zpracovat pro potřeby nejen Technických služeb ale i ostatních subjektů (např.školy) 
přehled o ekonomické prospěšnosti Smlouvy o centralizovaném zadávání. 
Není v naší kompetenci, řeší úřad Města Kutná Hora. 

 

13. Přepracovat Smlouvu o výkonu funkce jednatele tak, aby byly odstraněny námitky uvedené  
v bodě e) viz výše    Není v mé kompetenci 
 

Jak vyplývá z textu, naše společnost reagovala na podněty okamžitě dle připomínek vzniklých při 
jednání během kontroly. Tedy na případy, které se týkali naší práce, vykazování atd. Celá řada 
zlepšení procesů fungovala již v době předložení zápisu ke kontrole. Komunikace mezi TO města a 
TSKH se podstatně zlepšila pravidelnými týdenními poradami. Do činností na úřadu Města KH 
nevidím a to včetně návrhů obsažených v zápise z kontroly.  
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Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 19. 01. 2021 

 

Vážený pane zastupiteli, 
 

na zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora dne 19. 01. 2021, jste vznesl dotaz ve věci 
týkající se zasmluvněných částek, v rámci rozpočtu města Kutná Hora na rok 2021. 
Níže zasíláme přehled jednotlivých položek, které v tuto chvíli neobsahuje rozpočet na 
rok 2021. 

 

·         370 178,40 Kč    Úhrady prokazatelné ztráty z veřejné dopravy  - ARRIVA - 

vykazuje ztrátu 300 000. Kč, ČSAD Polkost 70 178,40 Kč, které není pokryto v 
původním rozpočtu na rok 2021, z důvodu na konci loňského roku dopravci 
vyúčtovaných úhrad prokazatelných ztrát na zajištění dopravní obslužnosti našeho 
města, způsobený především finanční ztrátou v jejich tržbách v době zhoršené 
epidemiologické situace, která způsobila celoroční výrazný pokles cestujících 
(např. i z důvodu uzavření škol) a dále také rozhodnutím kraje o nevybírání 
jízdného na jaře loňského roku. Ze zákona je úhrada prokazatelné ztráty 
povinností! 

·         320 410 Kč         PD Vodovody a kanalizace – Perštejnec - Přesouvá se již z 
roku 2018 - je schválená a podepsaná smlouva o dílo. Akce byla kryta rozpočtem 
2020, ale nebylo zrealizováno, proto bude zapojeno proti zůstatku. 

·         466 620 Kč         Jedná o připojení nového zákazníka na SCZT (MaxiHit), 
který by v roce 2021 měl být konečně dokončen. Akce byla kryta rozpočtem 2020, 
ale nebylo zrealizováno, proto bude zapojeno proti zůstatku. 

·         14 350 000 Kč    Masarykova – rekonstrukce chodníků, veřejného osvětlení – 

5 mil. Kč bylo obsaženo v rozpočtu 2020, ale nebylo profinancováno. Nemůžeme 
zapojit dotaci 6,511 - financování ex-post musíme rozpočtově pokryto při platbě! 
Dle investice je celá akce 18M a ve schváleném rozpočtu je částka 3,65M 

·         500 000 Kč         Revitalizace toku Vrchlice. Akce byla kryta rozpočtem 2020, 
ale nebylo zrealizováno, proto bude zapojeno proti zůstatku. 

·         5 000 000 Kč      Revitalizace hřbitova akce je realizována i z dotace, ale dle 

administrátora dotace v roce 2021 nedojde. 2,2M zbylo v rozpočtu roku 2020 jako 
nezrealizováno a 2,8M musí být dofinancováno, jako předfinancování akce. 

·        315 000Kč je vyhlášeno 2. VŘ  
 https://zakazky.kutnahora.cz/contract_display_278.html akce byla kryta 

rozpočtem 2020 ale nebylo zrealizováno, proto bude zapojeno proti zůstatku. 
 

 

 

Ing. Josef Viktora 

starosta             
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